
幼稚園教育計劃
幼稚園活動津貼運用計劃報告

展示表格

小牛頓中英文幼稚園

學校名稱

2024-2025 K1

學年 年級

活動名稱

參觀仁濟醫院羅陳楚思小學-生態園

活動目標

 認識動物的名稱及習性
 學習照顧動物的技巧
 培養欣賞及愛護生態園的情操

活動簡介

幼兒透過參觀生態園認識動物名稱及習性，由園長親身介紹照顧動物的技巧，當中有「拔蘿

蔔」的體驗，餵飼烏龜，並欣賞魚類及蜥蝪類等動物，讓他們獲益良好多，豐富了對大自然的

體驗，培養了欣賞及愛護生態園的情操。

活動記錄（例如︰兒童作品 /活動的照片 /影音）



幼稚園教育計劃
中華文化校本學習活動

展示表格

Little Newton Anglo-Chinese Kindergarten

School Name

2024-2025 K1

Year Grade

Event Name

Visit YCH Law Chan Chor Si Primary School (Ecological Zoo)

Activity Goal
1. Learn the names and habits of animals
2. Learn the skills of caring for animals
3. Cultivate the sentiment of appreciating and caring for the Ecological Zoo

Activity Introduction
Children learn the names and habits of animals by visiting the Ecological Zoo. The director of
the park will personally introduce the skills involved in caring for animals, including "pulling
radishes", feeding turtles, and observing fish and lizards. Children can greatly benefit from
this activity, enriching their experience of nature, and cultivating a sense of appreciation and
care for the Ecological Zoo.

Activity Records (Photos/Videos of Children's Works/Events)


